

11D8N



域见北疆

乌鲁木齐 | 阿勒泰 | 禾木 | 贾登峪 | 布尔津 | 奎屯

无购物站 & 无自费

ENCOUNTER NORTHERN XINJIANG

URUMQI | ALTAY | HEMU | JIADENGYU | BURQIN | KUYTUN

NO SHOPPING STOP & NO OPTIONAL



CNENX11_001



禾木村

新疆维吾尔自治区的一个地方名称，位于中国西北部。禾木是一个美丽的村庄，坐落在天山山脉中，以其宏伟的自然风光和独特的民族文化而闻名。

Hemu Village

The name of a place in the Xinjiang Uygur Autonomous Region, located in the northwest of China. Hemu is a beautiful village situated in the Tian Shan mountain range, renowned for its magnificent natural scenery and distinctive ethnic culture.



赛里木湖 Sayram Lake

符号表示：★含门票；◎游览站点

第1天 吉隆坡 ✕ 乌鲁木齐

集合于吉隆坡国际机场，飞往乌鲁木齐。

第2天 乌鲁木齐 -240公里- 奇台

★江布拉克大草原
【含区间车】【天山怪坡自行车】【含骑马】
一处由草原、麦田、森林和雪山组成的非常美丽的自然风景区。

第3天 奇台 -570公里- 阿勒泰

★北庭千佛洞
一组古代石窟群。这些石窟主要分布在火焰山南麓的悬崖上，是一处著名的佛教艺术遗址。

第4天 阿勒泰 -290公里- 禾木

★禾木村【含云霄峰缆车】
禾木村是新疆维吾尔自治区布尔津县下辖的一座村庄。位于新疆布尔津县喀纳斯湖畔，是图瓦人的集中生活居住地。是仅存的3个图瓦人村落（禾木村、喀纳斯村和白哈巴村）中最远和最大的村庄。

第5天 禾木 -70公里- 贾登峪

★喀纳斯风景区【含区间车】
【观鱼台】
在这个美丽富饶、神秘莫测（蒙古语“喀纳斯”的含义）的湖边，你能够看到清澈宁静的湖水，湖水还会随着季节和天气的变化而时常变换颜色。环湖四周混合了云杉、冷杉和西伯利亚落叶松的原始森林，阳坡被茂密的草丛覆盖，不同的植物群落层次分明。

第6天 贾登峪 -140公里- 布尔津

★喀纳斯风景区【含区间车】
【卧龙湾+神仙湾+月亮湾】【五彩滩】

第7天 布尔津 -540公里- 奎屯

★乌尔禾魔鬼城【含小火车】
魔鬼城是典型的雅丹地貌，在戈壁之上的一座座形状各异的巨大石柱并列，非常的壮观雄伟。这里处于风口，又称为“风城”，石柱之间经常有大风呼啸，好似鬼哭狼嚎，感受恐怖独特，这也是被命名为魔鬼城的原因。

第8天 奎屯 -360公里- 博乐

★赛里木湖
身在西北最后一滴眼泪—赛里木湖，你永远不能判断出天空和湖水的蓝哪个更胜一筹，仿佛置身于两面巨大的蓝镜中间，不管抬头望还是低头瞰，都是一汪清澈的蓝。

第9天 博乐 -490公里- 乌鲁木齐

★野马古生态园【含讲解】
老城内的建筑大多充满了伊斯兰和维族风情，街道内纵横交错，非常适合拍照。

第10天 乌鲁木齐 ✕ 吉隆坡

◎国际大巴扎
送往机场，返回温暖的家

第11天 抵达吉隆坡



喀纳斯 Kanas Lake

DAY 1 Kuala Lumpur ✕ Urumqi

Assemble in KL International Airport for flight to Urumqi.

DAY 2 Urumqi -240km- Qitai

★ **Jiangbulake Grassland**
 [Includes Shuttle Bus] [Tianshan Mysterious Slope Bicycle]
 [Horse Riding]

A very beautiful natural scenic area composed of grasslands, wheat fields, forests, and snow-capped mountains.

DAY 3 Qitai -570km- Altay

★ **Beiling Thousand Buddha Caves**

A group of ancient cave complexes. These caves are primarily located on the cliffs at the southern foothills of Flaming Mountains and constitute a renowned Buddhist artistic site.

DAY 4 Altay -290km- Hemu

★ **Hemu Village** [Include Yunxiaofeng Cable Car]

Hemu Village is a village under the jurisdiction of Burqin County, Xinjiang Uygur Autonomous Region. Located on the shore of Kanas Lake in Burqin County, Xinjiang, it is the concentrated living place of the Tuva people. It is the farthest and largest village among the only remaining Tuva villages (Hemu Village, Kanas Village and Baihaha Village).

DAY 5 Hemu -70km- Jiadengyu

★ **Kanas Lake Nature Reserve** [Includes Shuttle Bus]
 [Guanyu Pavilion]

In the beautiful and mysterious (meaning of the Mongolian "Kanas"), you can see the clear and tranquil lake, the lake will change color according to season and the weather. The virgin forests of spruce, fir and Siberian larch are mixed around the lake.

DAY 6 Jiadengyu -140km- Burqin

★ **Kanas Lake Nature Reserve**
 [Sleeping Dragon Bay + Heavenly Bay+ Moon Bay]
 [Colorful Beach]

DAY 7 Burqin -140km- Kuytun

★ **Wuerher Devil's City** [Include Little Train]

The Devil City is a typical Yadan landform with huge stone pillars of various shapes on the Gobi. The magnificent is the air, also known as the "wind city", as there are often strong winds and whistling between the stone pillars, like ghosts and wolverines, feeling the uniqueness of horror, where the named came from.

DAY 8 Kuytun -360km- Bole

★ **Sayram Lake**

In the last drop of tear in the northwest - Sayram Lake, you can never judge the blue of the sky and the lake, which is like being in the middle of the huge blue mirror on both sides, no matter if you look up or look down it is a clear blue.

DAY 9 Bole -490km- Urumqi

⊕ **Xinjiang Ancient Ecological Park** [Includes Commentary]

The park collects and protects a large number of precious ancient ecological resources such as silicified wood, black iron meteorite, Platts wild horse and sweaty horse.

DAY 10 Urumqi ✕ Kuala Lumpur

⊕ **International Big Bazaar**

Transfer to airport for flight back home.

DAY 11 Arrived Kuala Lumpur



行程亮点 HIGHLIGHTS

[体验] 江布拉克大草原骑马

[景点]

禾木村- 中国最美丽的村庄, 因其秋季迷人的自然美景。

喀纳斯湖风景区 - 有人称喀纳斯湖为“东方的瑞士”、“上帝的花园”

江布拉克大草原 - 2013年列入为世界遗产

赛里木湖 - 是新疆最大的高山湖泊 (458平方公里), 也是最高的湖泊 (海拔2070米)

[享受]

全程2+1VIP 旅游巴士 - 窗外的景色宛若一幅巨大的画卷, 每一帧都让人心驰神往

[品尝]

烤全羊风味 | 酒店自助餐 | 猪手风味 | 羊脖风味

[EXPERIENCE]

Jiangbulake Grassland Horse Ride

[ATTRACTIONS]

Hemu Village - The most beautiful village in China because of its fascinating natural beauty in autumn.

Kanas Lake Nature Reserve - It is the largest (458 km²) alpine lake in Xinjiang and also the highest (2,070 m).

Sayram Lake - Magnificent and splendid natural landscape

Heavenly Lake - listed as UNESCO World Heritage in 2013.

[ENJOY]

Enjoy 2+1 VIP Coach - Enjoy natural scenery

[GOURMET]

Whole Roasted Lamb | Hotel Buffet | Pork Knuckle Cuisine | Lamb Neck Cuisine



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	-	-
2	机上用餐 On Board	中式合菜 60 Chinese Cuisine	奇台风味 100 Qitai Cuisine	奇台天合酒店 或 同级 Qitai Tianhe International Hotel or Similar
	当地餐厅 Local restaurant			
3	酒店 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	羊腿风味 100 Lamb leg Cuisine	阿勒泰万达美华酒店 或 同级 Altay Wanda Meihua Hotel or Similar
4	酒店 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	酒店晚宴 80 Hotel Dinner	禾木蕊蕊酒店 或 同级 Hemului Rui Villa or Similar
5	酒店 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	酒店合菜 80 Hotel Dinner	喀纳斯鸿福生态度假酒店 或 同级 Kanas Hongfu Ecological Resort Hotel or Similar
6	酒店 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	烤全羊 120 Roasted Whole Lamb	布尔津上士国际酒店 或 同级 Burqin Staff Sergeant International Hotel or Similar
7	酒店 Hotel	阿吾丹羊脖风味 90 Lamb Neck Cuisine	火锅自助 88 Steamboat Buffet	奎屯玛依塔柯酒店 或 同级 Kuytun Maitark Hotel or Similar
8	酒店 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	猪手风味 150 Pork Knuckle Cuisine	博乐希尔顿惠庭酒店 或 同级 Bole Homewood Suites by Hilton or Similar
9	酒店 Hotel	中式合菜 50 Chinese Cuisine	酒店自助餐 198 Hotel Buffet	乌鲁木齐福朋喜来登酒店 或 同级 Urumqi Four Points by Sheraton Hotel or Similar
10	酒店 Hotel	中式合菜 60 Chinese Cuisine	-	-
11	机上用餐 On Board	-	-	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
 - AVC reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 - AVC is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVC reserves the right to make corrections as required.
 - Every person participating in AVC's tours shall travel at his/her own risk. AVC shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 - For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
 - All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVC refers to Apple Vacations & Conventions Sdn Bhd

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单张背面或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

中国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房 - 房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会有售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。
- 各景点年龄人士门票优惠仅限中国公民享有。

For Agent Use Only:

Printed Date: JAN 2024

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.
- Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizen